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Sagsansvarlig: 

René Bojsen 
 

Gørlev Skole  

Kalundborgvej 8 

4281 Gørlev 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 3. marts 2025 kl. 17.00 – 20.00 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter - Anja Wuust Henriksen, Stefan Conche Eger Nielsen, Steen Schou Christensen, Heidi 

Marcussen, Søren Moos Christensen, Camilla Jeppe 

Medarbejderrepræsentanter - Rikke Larsen og Sanne My Fersgaard 

Elevrepræsentanter - Alma Rosfort og Malou Storr 

Skoleledelsen - René Bojsen og Betina Seierø 

 

Mødeleder: Skolebestyrelsesformand, Anja Wuust Henriksen 

Ordstyrer: Skolebestyrelsesnæstformand, Stefan Conche Eger Nielsen 

Referent: Sanne My Fersgaard 

 

Dagsorden Referat 

1. Velkommen  

 

 

2. Referent og mødeleder 

 

Stefan er valgt som ordstyrer.  

Sanne er valgt som referat 

3. Elevrådet v/Rikke og elevrødderne 

 

 

- Efter indførsel af de nye tiltag ift ungerummet, er det 

gået godt – Evaluering efter påske  

- Indførslen af den ekstra bydag – Det fungerer rigtig 

godt 

- Elevrådet er i gang med proces omkring legeområder 

- Elevrådet er i gang med planlægning af trivselsdag i maj 

- Elevrådet vil tage fat i René ang. læse-, hygge- og 

arbejdsområder rundt omkring på skolen 

4. Status på budget v/René 

 

 

Opsigelse 

- Der sker en lille besparelse, da vi venter med at slå 

stillingen op. Det samme gør sig gældende for den 

ledige stilling, som vi har. Denne afventer vi også.  

5. Gennemgang af klasser v/René 

 

 

Det har hjulpet, at 1.-2.kl. er blevet opdelt  

Der er særlig fokus på 0., 6.,7.,8. og 9.kl.  

Fremadrettet bliver der indført fagdage i 9.kl. frem mod 

prøverne, og dette efterkommer vi ved at sætte fokus på 

fagene.  

 

Der er indskrevet 12 elever i kommende skoleår 
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6. Medarbejdertrivsel v/Sanne 

 

 

Der er ikke så meget nyt 

 

7. Orientering om 

personalesituationen v/René 

 

 

- Der har været en opsigelse fra en medarbejder – Der 

har været afholdt samtaler, dog uden held. Vi afventer 

at slå denne stilling op hen imod sommerferien, hvis det 

bliver nødvendigt.  

- Der er to på vej tilbage fra sygemeldinger, og to tilbage 

fra barsel i den kommende tid.  

8. Godkendelse af timetal v/Betina 

 

 

- Hurtig gennemgang af skolens timebank 

- Vi afventer lovgivning på området 

- Sanne laver et PP omkring dette til orientering næste 

gang 

9. Planlægning af dialogmøde med 

forældre v/Anja 

 

 

- 2/4 er der møde  

- Der er ikke kommet overordnet emne endnu  

10. Opfølgning af SFO-indsatser 

v/Betina 

 

- Tavlen med aktiviteter flyttes 

- Der er blevet skabt mulighed for, at flere kan deltage på 

det ugentlige SFO-møde  

- Vi har en studerende i ½ årlige praktik, og der starter 

en ny i 7-ugers praktik 

11. Kort drøftelse af mødet med børn- 

og ungeudvalget d. 5. marts 2025 

v/Anja 

 

Vi er inviteret til møde vedr. bekymring omkring Gørlev skole 

d. 4/3 

- Det drejer sig bl.a. om nedskrivningen af nuværende 

8.kl.  

- Der er afsat 30min til mødet  

12. Tilbagemelding fra 

skolebestyrelsesnetværksweekend 

på Kragerup v/Stefan 

 

Netværksmøde for de kommunale skoler – 14 skoler var 

repræsenteret  

- Skole og Forældre var der for at fortælle om 

bestyrelsesarbejdet 

- Info om skoleudviklingssamtalen  

- Der er blevet nedsat en lokalforening for bestyrelserne, 

hvor hver skole er repræsenteret – Det skal styrke 

bestyrelsernes samarbejde og sparring  

- Der er nedsat en styregruppe, som skal få foreningen op 

at køre – Her vejleder Skole og Forældre omkring 

processen 

- Planen er afholdelse hvert 2. år  

13. Ufravigelig procesplan for 

investering af ude- og inde miljøer 

- status fra sidste møde v/udvalget 

 

Der er delt en plan inden på aula, som skal fungere som et 

dynamisk dokument 

- Dette dokument danner grundlag for det videre arbejde 

14. Legepladsudvalg (sætter dato for 

det videre arbejde – status fra 

udvalgets møde d. 19. februar 

2025 v/udvalget 

 

Der er blevet afholdt møde 

- Der er blevet taget kontakt til flere virksomheder 

- Planleg kommer på det kommende møde 12/3, og de vil 

meget gerne være behjælpelige med sparring omkring 

fondssøgning osv.  

 

Camilla efterspørger tilbud på sand  

 

Klatretrekant: Rotary – Der er blevet doneret 200 dollars 

15. Kort orientering: Formanden:  
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- Formand 

- Skoleledelsen 

- Forældrene 

- Lærerne 

 

- Anja bliver på formandsposten  

Skolelederen:  

- Der er nu samlet bevillig nok til en multibane – René 

sender billede af banen, så det kan tages med til møde 

med konsulent i den kommende uge 

- Planen er, at der skal laves et arrangement med 

indvielse af multibanen 

- Det skal undersøges, om vi kan få skilte via 

forvaltningen vedr. ophold på skolens område 

- Forslag om invitation til den nye landbetjent 

- Der er snart projektuge igen – Næste år vil der være 5 

uger 

- Pædagogisk døgn – Processen omkring værdigrundlaget 

vil blive faciliteret af BLU 

- Ønske om, at bestyrelsen udarbejder et princip vedr. 

idræt og omklædning – Eleverne skal være 

undervisningsparate, hvilket betyder passende tøj ift 

aktivitet og lokation  

Medarbejderne 

- Projektuge – Der er planlægning af ugen  

 

16. Eventuelt 

 

 

Møde med Hobbitten er aflyst d. 11/3 

 

Foredrag med Christian Fuhlendorff omkring ordblindhed 

- Dette sættes på dagsorden til kommende møde 

 

YouTuber 

- Der er en youtuber, som tager ud på skoler og bygger 

ting og sager – Johannes Matzen. Sten undersøger 

 


